
Zagreb,}4. srpnj a 2017 .

Klasa: 003-06/1 7 -01 101

Urbroj : 251-12I-07 -17 -7

Zapisnik
43. sjednice Skolskog odbora, odrl,ane u utorak 04" srpnja 2017. godine, s

podetkom u 12,00 sati.
Prisutni: gda Mirj anaDi,aja, g. Dragi Zenko, gda VesnaPalijan, gda Nada
Mi5ulin, ravnateljica - gda Silvana Galinovii, radunovoda gda Roza Salopek,
sindikalna povjerenicalradnidki vjednik gda Vlasta Sorii i tajnica SnjeZana
Kundih - zaprsni(,ar.
Opravdano odsutni: gda Jelena Tomi6 Jovi6, gda Ivana Sutej, g. Ivan Mihovec,
Predsjednik SO - g. Dragi Zenko pozdravlla prisutne i predlal,e da se dnevni red
dopuni todkom todkom 4, kako slijedi

1. IJsvajanje zapisnika 42. sjednice SO
2. Usvajanje PolugodiSnjeg financijskog izvjestaja
3. Razmatranje i dono5enje Odluke o Zamolbr radnika za isplatu

nadoknadelrazlike za rspladene jubilarne nagrade u 2013. godini, iz
vlastitih prihoda.

4. Izvodenje radova narzmJeni poda u Skolskoj knjiZnici (upitna kvaliteta
dostavljenog parketa)

5. Razno
Dopunjeni dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. 1.) Zapisnik 42. sjednice SO je usvojen jednoglasno bez izmjena.
Ad. 2.) Radunovoda gda Roza Salopek je upoznala ukratko prisutne s

PolugodiSnj im izvj eitaj em o izvr5enju financij skog pluta za period 0 1 . 0 1 . -

30.06.2017. godine. Ukupni Prihod, u navedenom periodu, je iznosio
3.791.930,00 kn, a Rashod 3.750.017,00 kn. Prema obradunu Skola je poslovala
u pozitivi s 41.913,00 kn, uz napomenu da do 30.06. nisu podmireni svi raduni
diji datum dospijeia tede iza 30.06., te ie biti pla6eni u narednom periodu.
Financijsko izvje56e se dostavlja Fini i Gradskom uredu za obrazovanje, kulturu
i sport.
Nakon kratke rasprave o pojedinim stavkama, Polugodi5nji izvje5taj se daje na
usvajanje.
Zakljuilak: Jednoglasno je usvojen predloZeni Polugodi5nji izvjeltaj o
izvr5enju financijskog plan a za period 01.01.-30.06.2017.
ad. 3.) Pod todkom 3. dnevnog reda je predodenaZamolba grupe radnika koji
su 2013. godine primili isplatu jubilarne nagrade u znatno smanj enom iznosu u
odnosu na propis anu. Obzirom da su sindikati zahtjevima i tulbama uspjeli
vratiti razliku naknade za jubtlarne nagrade za sve ostale godine u kojima su
radnici bili uskracem za isplatu punog iznosa - osim za 2013. , radnict iz
navedene godine se osje6aju o5teieno i diskriminirano u odnosu na ostale
kojima je ta razlika ispladena.



Gda pedagog - Mara Azinovi6 je ravnateljici postavila pitanje o mogu6nosti
isplate razlike rz vlastitih sredstava, na Sto ju je ravnateljica uputila da se

zamolbom uputi na SO.
Iznavedenograzloga je upu6ena Zamolba SO ko.lom se moli da se radnicima
isplati razhka iz Vlastitih sredstava.
Tajmcaje uputila upit o zakonitosti takve odluke Pravnici HZOS, na Sto je na
upit o pravnoj osnovi za isplatu navedenog, odgovoreno da je to financijsko
pitanje. Takoder je, Sindikaina povjerenica uputila pitanje SHU yezano uz
isplatu razlike za jubtlame nagrade iz sredstava 5ko1e, na Sto je pristigao
odgovor, cit. "Ukoliko je rijed o namjenskim sredstvima tim se sredstvima moLe
raspolagati samo sukladno njihovoj namjeni, a ne u druge svrhe".
Programom javnih potreba u osnovnom obrazovanju Grada Zagrebaza2\IT.
godinu je propisano da Skola moi,e 20o/o ostvarenih vlastitih prihoda
(iznalmljivanje prostora i opreme), koristiti za ostale potrebe - po odluci SO i
uz prethodnu suglasnost Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu i sport.
Za9 radnika koji su ostvarili pravo na jubilarnu nagradu 2013. godine bi
trebalo, zarazliku isplate - osigurati ukupno 22.151,59 kn bruto (18.850,00 kn

- neto), Sto se mole osigurati iz20Yo ostvarenog prihoda odiznqmljivanja
prostora.
Gda Nada Mi5ulin postavlja pitanje o iskustvima drugih Skola, vezano uz isplatu
razllkejubilarne nagrade, na Sto je gda radunovoda odgovoreno da nema -
prema saznanjrma u ovom trenutku, u drugim Skolama ovakvih ZamoIbr.
Gda Mirjana DZajo smatra da bi isplata bila protuzakonita, te da ne bi bilo
dobro prihva6eno u Gradskom uredu. Takoder nemaju sve Skole vlastite prihode
odiznajmljivanja, pa se postavlja pitanje kako bi one mogle u tom siudaju
isplatiti sredstva po zahtjevu svojih radnika.
Da bi se donijela Odluka SO o kori5tenju vlastitih sredstava, potrebna je
prethodna prethodna suglasnost Osnivada.
Gda Vesna Palf an smatra da su radnici unatrag nekoliko godina zaktnuti za
mnoga primanja, Namede se pitanje obeitedenja ostalih prava radnika. Takoder
smatra da zato nije odgovorna Skola, te bi radnici ostvarenje svojihprava
trebali potralivati tuZbom pred nadlelnim sudom.
Gda Vlasta Sorii, sindikalna povjerenica, je rekla da je i ona radnica kojoj je
20l3.ispla6ena umanjena jubilarna nagrada, ali da ne podrZava zahtlev upuden
SO za isplatu iz vlastitih prihoda Skole, jer smatra da su to za Skolu velika
sredstva, Nije nas 5ko1a zakinula, nego Vlada i MZOS. Istide da je stav
Skup5tine sindikata da se ne ide u tuZbu zbogveieg broja negativnih presuda na
pokrenute sporove vezane uz isplatu razlikejubilarnih nagrada za2013. godinu.
G. Dragi Zenko smatra da je dono5enje ove Odluke jako te5ko, radnici su
zaL<rnuti za svoja prava, te predlale da se glasa o Zamolbi.
Takoder je rekao da su ostali radnici zakrnutr zamnoga materijalnapravapa
smatra da ne bi bilo korektno prema ostalim radnicima izvr5iti isplatu po samo



jednoj osnovi. U ostalom dijelu istog je mi5ljenja s ostalim prisutnima na
sjednici .

Zakliudak: Prisutni dlanovi SO su jednoglasno donijeli Odluku da se odbije
Zamolba za isplatu razlike za jubilarnu nagradu ispladenu radnicima u
2013. godini.
Ad.4) G. Dragi Zerrko izvje5tava o tijeku radova na rzmJeniluredenju poda u
Skolskoj knjiZnici. Kao problem u tijeku radova se nametnula isporudena loiija
kvaliteta parketa, u odnosu na kvalitetu definiranu u odabranoj ponudi lzvoda(a
radova firme Hergus d.o.o. U ponudi je odreden parket hrast E klase, a
dostavljen je parket hrast VS (najlo5ije) kvalitete. Radovi su juder stopirani do
dono5enja odluke SO. G. D. Zenko je kontaktirao Izvodada i saznao da
dobavljad parketa (Galekovi6) nema potrebnu kolidinu za isporuku parketa hrast
E kvalitete, te je zato nabavljen parket hrast VS kvalitete. G. Dragi Zenko
smatra da se Izvodad nekorektno ponio prema St<oti jer razlika u cijeni nije
mala,Izvodad, nije obavijesti Skolu o namjeri ugradnje parketa lo5ije kvalitete
niti je samoinicijativno iskazao potrebu za snlier4em ukupne cijene radova.
G.D.Zje direktno kontaktirao dobavljada parketa i dobio informaciju o razlici u
cijeni Sto ukupno iznosi oko 10.550,00 kn.
Ravnateljrcarzjavljuje da je takoder kontaktiralalzvod,adavezano uz nastali
problem te da jelzvodad dao umanjenu ponudu s cijenom zaparket hrast VS
kvalitete.
Razmalra se nova/umanjena Ponuda s niZom cijenom parketa. lJodeno je da
cijena parketa nije izraisna pojedinadno, te je te5ko odrediti koliku cijenu sada
Skola treba platiti po m'.
Konstatira se da su radovi u Skolskoj knjiZnici zapo(,eti, treba ih zavriiti prije
odlaska na GO, ispla6en je avans Izvodadu ,Izvodad pristaje na umanjenje
cijene isporudenlg parketa u odnosu na kvalitetu tz ponude, samo za 25,00
l<n/m". Clanovi SO smatraju umanjenje premalim i novu Ponudu
neprihvatljivom jer je razhkau cijeni parketa izmedu navedenih klasa znatno
veta, a prema dobivenoj Ponudi dobavljada parketa Galekovi6 - koji je
isporudio parket lzvodadu.
Zakljudak:
Jednoglasno je odluieno da 6e se radovi nastaviti, kako ne bi doSlo do
ometanja nastavnog procesa. Odobrena je ugradnja dobavljenog parketa
hrast VS kvaliteteo te 6e se nakon odrZane sljede6e sjednice SOo u pu
zavr5enim radovima Izvodadu isplatiti iznos umanjen za razliku u cijeni
kvalitete dobavlj enog parketa.
Ad.s) Pod todkom Razno nije bilo pitanja ni prijedloga.
Sjednica je zavr5ilau 13,35 sati.
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